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فاطمه زهرا(س)
بهترین مادر دنیا است

مجــری تلویزیــون معتقد اســت فاطمــه زهــرا(س) بهترین 
مادر دنیا است که در راه حق گفت و در راه حق شهید شد.  

دنیایی که هم سایه توحید بود و هم روح عصمت. 
برنامه مادرانه برنامه  ویژه اســت، خانه اهل بیت (ع) هم 
هست همه را متحول می کند از تماشاگرانی که به تماشا 

می نشینند تا فیلمسازانی که در اتاق فرمان هستند.

همه مجری ها باید « ترس 
مقدس» داشته باشند، 
یعنی اینکه من مجری 

همیشه از مخاطب خودم 
خوف داشته باشم که مبادا 
نکته ای را بگویم که عاری از 
حقیقت و خالی از مطالعه 

باشد

بگيرند، بنابر ايــن نوع نگاه من ، نوع نوشــتن 
من، نوع اجرای من در برنامــه طوری نبود که 
فقط مســلمان ها بتوانند اســتفاده کنند. من 
می خواســتم طوری حضــرت زهــرا(س) را 
معرفی کنم که اگر يک نفــر از پيروان حضرت 
موسی(ع) يک نفر از پيروان عيسی روح االله(ع)

اين برنامــه را ببينند بتوانند بــا برنامه ارتباط 
برقرار کنند.»

ترس مقدس مجری ها
فرزاد جمشــيدی از روزی می گويــد که به او 
پيشنهاد شد برنامه مادرانه را اجرا کند: «روزی 
که اجرای برنامه مادرانه به من پيشنهاد شد، با 
وجود آنکه ۲۵ سال اســت در راديو و تلويزيون 
کار می کنم، بازهم اجرای اين برنامه برای من، 
با برخی نگرانی هايی همراه بود. هميشه از اين 

بابت خوف دارم که مبــادا در مورد آن موضوع 
بی سواد باشــم يا اينکه نتوانم حق مطلب را ادا 

کنم. 
فرقی نــدارد، فرصت آنتن تلويزيون باشــد يا 
فضای مجازی يا حتــی روضه و محفل خانگی، 
فرصت صحبــت کردن را يک «حــق الناس» 
می دانم. اما نکتــه ای که همــه مجری ها بايد 
داشته باشند«ترس مقدس» است، يعنی اينکه 
من هميشــه از مخاطب خودم خوف داشــته 
باشــم که مبادا نکته ای را بگويم کــه عاری از 
حقيقت و خالی از مطالعه باشد، بنابر اين وقتی 
اجرای اين برنامه پيشــنهاد شد باسابقه ای که 
در روحيه من است ، چون برای وجود بی نظير 
حضرت فاطمــه(س) می خواهــم برنامه اجرا 
کنم، دچار نگرانی بودم کــه نتوانم حق مطلب 
را ادا کنم. اين را بی مبالغه می گويم به نظـر من 
بهترين مجری ای که می توانــد برای حضرت 
زهــرا(س) برنامه اجــرا کند، حســنين (امام 
حسين و امام حســن «ع») هستند. با تمام کم 
سوادی ای که دارم اما می توانم بگويم برای اين 
برنامه سه نکته را مد نظر داشتم، اول اينکه اين 
برنامه درباره ريحانه رســول خداست، مادری 
که حجت بر همه امامان و کل ابنای بشر است، 
بنابراين وقتی می خواهيم برای يک مادر بسيار 
بزرگ برنامه اجــرا کنيم بايــد خيلی مراقب 

باشيم.» 
وی در پايان صحبت هايش می گويد: « حضرت 
زهرا(س) همچون مادری آنقــدر مهر دارد که 
در سراســر جهان، مانندش يافت نمی شــود 
عشــق به مادر، به دختر پيامبر حسی است که 
هيچ وقت نمی توان تجربه اش کرد، جز محفلی 

که در آن ذکر يا فاطمه (س) باشد.»

روضه های مادرم را 
فراموش نمی کنم

دربــاره  ســیما،  و  صــدا  آشــنای  نــام  مجــری  از 
ســختی های کار مجری معارفی می پرسیم، پاسخ 
می دهد: «سرکلاس ها به شــاگردانم می گویم در 
کارهــای تصویــری، ماه هــای اول، کارتان را نشــان 
می دهــد و بعــد از آن درونتــان را نشــان می دهــد. 
کســی کــه خــودش اهــل مســایل معرفتی نباشــد 
اساســاً نمی تواند چنیــن برنامه هایی را اجــرا کند. 
مراقبت هایش این اســت که آدم باید اهل باشد و 

مجری معارفی باید اهلیت داشته 
باشــد. اهلیــت نســــــــبت بــه 
مســایل مذهبی. خیلــی فرق 

است بین کسی که یکسری 
از مســایل را حفــظ کــرده 
باشد تا کســی که مسایل 

را درک کـــــــــرده باشد. 
مــن در یــک خانــواده 
معارفــی بــزرگ شــدم، 

مـــــــــــــاه رمضان هــای کنــار 
پــدرم را هیــچ وقــت از یـــاد 

نمی بــرم، روضه ها و اشــک های 
مــادرم در خاطــرم هســت و اصــلاً 

فراموش نمی کنم، مــن در خانواده ای 
بزرگ شدم که مــــادرم خودشان را کنیز حضــــــرت 
زهـــــرا (سلام الله علیها)می دانستند و احترامی که 
پدرم به امیرالمؤمنین(ع) می گذاشــتند. در چنین 
محیطی بزرگ شدم. مجری معارفی باید در چنین 
محیطــی بــزرگ شــده باشــد و یکــی از بزرگ تریــن 
مراقبت هایــش ایــن باشــد کــه اجــرای ایــن نــوع 
برنامه ها بــرای آدم ذخیره آخرت اســت. مــا داریم 
درمورد آدم های بزرگی صحبت می کنیم، در مورد 
خــدا و اهــل بیت(علیهم الســلام) حــرف می زنیم، 
آنهــا مراقــب هســتند، ســختی بزرگش این اســت 
که نباید حرفــی بزنیم که خارج از حقیقت باشــد و 

نباید حرفی بزنیم که حق آنها را زیر پا بگذاریم.»


